
RESUM de l’acta de la reunió de junta del dia 06 de novembre de 2012 

 

 

1. Menjador / Cuina 

S’informa de la resolució del tema de la cuinera (ha acceptat l’oferta d’acomiadament) i de la 

conseqüent reestructuració a la cuina. 

S’expliquen les despeses derivades de les baixes de la cuinera durant el curs anterior . 

Es detalla la reestructuració del monitoratge: P3 (3 monitores), P4 i P5 (4 monitors/es) i 

Primària (7 monitors/es). 

Es detallen les despeses sol·licitades per alguns pares assistents a l’assemblea. 

Explicar la variabilitat que poden tenir els menús segons mercat i explica la raó de no deixar 

repertir en excés el 2n plat (excés de proteïna). 

S’informa de la quatitat de opersonal contractat: 19 persones. 

 

Abans de encetar el següent punt, la presidenta demana si hi ha algú interessat en ocupar el 

càrrec de secretari/a. La Pepi Salcedo accedeix i s’aprova per majoria. 

 

2. Renovació de membres del Consell Escolar 

S’informa de les eleccions per renovar part dels membres del Consell Escolar. 

La Yolanda Ribas, nova representant de l’AMPA al consell escolar, no va poder assistir a l’últim 

Consell ja que la Mercè Bosch (antiga representant) encara hi constava com a secretària 

(encara no havia acabat el mandat). 

Es qüestiona la normativa que impossibilitat que un altre membre de la junta no pugui 

substituir al representant de l’AMPA al Consell Escolar en cas de no poder assistir-hi. 

 

3. Carnestoltes 

Es posa data per la festa (9 de febrer) i es comenta relacionar la disfressa amb el tema de la 

setmana monogràfica (la prehistòria). 

 

4. Observacions sobre l’Assemblea de socis 

La presidenta fa una valoració de com va transcòrrer l’assemblea i es queixa de la falta de 

respecte i confiança cap a la junta que alguns assistents van demostrar. Un dels al·ludits 

respon que només va demanar explicacions d’alguns temes i diu que en cap moment creu que 

va faltar elrespecte a ningú, sinó tot el contrari. 

La tresorera intenta conciliar postures. S’intercanvien diferents punts de vista. En resum, tot és 

millorable però per damunt de tot s’ha de respectar la feina feta. 

 

5. Centenari  

S’informa de la connexió del link del centenari al web de l’AMPA. 

A petició de la directora es parla de la possibilitat de fer gots pels dinar del centenari. Es 

decideix fer alguna cosa de fang amb el logo del centenari pels assistents. 

El menú consisteix en pica-pica, amanida, fideuà, pastís, beguda, llet i cafè. 

També es decideix posar un centre floral a la taula presidencial. 

Divendres 30 de novembre a les 17:00h es prepararan les taules i les bosses dels coberts. 

Es decideix penjar al web el programa del centenari.  



S’acorda les dates i hores de venda de tiquets pel dinar: 12 i 13 de novembre de 8:45h a 

09:15h i de 16:15h a 16:45h i 14 de novembre de 16:15h a 16:45h. La Mª Teresa de menjador 

també vendrà tiquets. 

 

6. Consell Escolar Municipal 

S’informa de la reunió del C.E.M. el proper dijous. S’ha assistit a la reunió prèvia per parlar de 

la zona única. Es presenten dues zones: zona nord (limita al C/Llevant) i zona sud (Guerau, 

Bellavista – Joan Camps i Colors). Es proposa també que el Guerau sigui pivotant. La decisió 

l’ha d’aprovar la Generalitat. Fins ara n’hi ha zona única. 

Es vota la postura de la junta: 10 vots a favor de dues zones, 1 vot a favor del Guerau pivotant i 

1 vot a favor de zona única. 

 

La presidenta aixeca la sessió.  

 


